



SECUSM-MUHCEU

Staff and Women's day gifts

Journée de la femme et Cadeaux au personnel

LE 15 SEPTEMBRE 2021

ON SEPTEMBER 15 2021

We are giving out the key chain gifts, which we had purchased for Women's day. Because of this, these key chains will only be given to women union members.

At the same time we still have some LED flashlights to pass out to any of our members both male and female.

Anyone who would like one of these can simply pick them up at the Union Office on your sight.

For the sites where there is no Union office simply contact your site VP.

This is first come first served. Our women members can pick up one of each type. Our male members can pick up one LED flashlight.

The Union Executive

Nous distribuons les porte-clés que nous avons achetés pour la Journée de la femme. Pour cette raison, ces porte-clés ne seront remis qu'aux femmes membres du syndicat.

En même temps, nous avons encore quelques lampes de poche LED à distribuer à tous nos membres, hommes et femmes.

Quiconque souhaite en recevoir un peut simplement la récupérer au bureau du syndicat sur son site.

Pour les sites où il n'y a pas de bureau de l'Union, il suffit de contacter le VP de votre site.

Le premier arrivé est le premier servi. Nos membres féminins peuvent en prendre un de chaque type. Nos membres masculins peuvent obtenir une lampe de poche LED.

L'exécutif de l'Union